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Referat 

# EMNE AKTION 

1 Siden sidst… 

Der har været afholdt en række forskellige sociale aktiviteter 

(oktoberfest, julefrokost, glögg og æbleskiver, nytårsdyk m.fl.) i 

2024, alle med stor deltagelse, hvorfor bestyrelsen gerne ser det 

gentaget i 2025. 

 

 

 

2 Generalforsamling 2025 

Generalforsamling bliver 5. marts 2025 kl. 19:00 i Brinchhjemmet. 

Der vil være spisning fra kl. 18:00 – 19:00. 

Vi skal have endnu en suppleant så vi igen har to. Bestyrelsen 

spørger Thomas Møller og eventuelt Jesper Mogensen og de vil 

være interesserede. 

 

 

 

Jakob J 
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Der foreligger d.d. fire forslag, heraf tre fra bestyrelsen. 

i. Kontingentstigning 

Der lægges op til en kontingentstigning som følger: 

Senior: Stiger til kr. 1.500,00 om året (kr. 300,00) 

Junior: Stiger til kr. 700,00 om året (kr. 100,00) 

Sport: Stiger til kr. 200,00 om året (kr. 50,00) 

Passiv: Stiger til kr. 400,00 om året (kr. 100,00) 

ii. Forslag fra materialeudvalget 

Forslag om anskaffelse og afskaffelse af klubudstyr. Bestyrelsen er 

enig i forslaget. 

iii. Vedtægtsændring 

Administrativ korrektion af vedtægterne pga. en fejl fra tidligere 

iv. Vedtægtsændring 

Der skal tilføjes en ny paragraf eller stykke under en paragraf om 

at kontingentet skal stige hvert andet år med enten 

nettoprisindekset eller 2%. 

Kassereren skal lave budget for 2025 hhv. uden og med 

kontingentstigning. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Jacob S 

3 Økonomi 

Grundet kassererens fravær blev dette punkt ikke diskuteret. 

 

 

4 Uddannelse 

Vi skal være bedre til at promovere os selv når vi har aktiviteter. 

Det kræver at vi hjælper hinanden, og at man spørger om hjælp 

så man ikke hænger på opgaven ene person. 

Der mangler desuden lidt opfølgning, når man laver en 

spørgeundersøgelse på FB om kursusønsker. 

Der kommer P1-kursus, nitrox-kursus m.fl. i løbet af året. 

 

 

5 Materiel 

Materialeudvalget har bedt bestyrelsen diskutere om hvor vidt vi 

bør sætte en anden hængelås på udstyrsskabet i 

kompressorrummet, da vi har en del svind i udstyr. Der skrives 

blandt andet ikke udlånssedler. 

Der er lavet nye sedler for at gøre det nemmere. 

Materialeudvalget undersøger muligheden for en digitale lås der 

vil gøre administrationen lettere. 

To be continued… 

 

 

6 Opsætning og nedtagning af badebro for Veddelev 

Grundejerforening 

Klubben er positive overfor igen at sætte badebro op for 

grundejerforeningen, men de nærmere omstændigheder skal 

forhandles på plads før vi accepterer en aftale. 
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Vi ønsker ikke også at skulle stå til rådighed i løbet af sæsonen for 

reparation m.m. 

Henrik Sværke bedes sætte et møde i stand med 

grundejerforeningen. 

Vi vil spille ud med en pris på kr. 70.000,00. Det er ca. kr. 35.000,00 

under hvad grundejerforeningen skal betale hos en privat aktør. 

 

 

 

 

 

Peter 

7 Eventuelt 

Der blev talt kort om fødekæden af nye medlemmer til klubben. 

Hvordan gør vi, og hvem er de? 

 

 

 


